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DUBROVNIK
USUSRET IZBORIMA HDZ PREDSTAVIO SVOJE KANDIDATE ZA EUROPSKI PARLAMENT

Šuica i Tomašić znaju kako 
koristiti sve prednosti EU

K
andidati iz Dubrovač-

ko-neretvanske župa-

nije s liste HDZ-HSS-

HSP AS-BUZ-HDS-

ZDS na izborima za Europski 

parlament Dubravka Šuica 

i Ruža Tomašić pozvali su u 

Dubrovniku birače da iziđu 

na izbore 25. svibnja i kazne 

Vladu Kukuriku koalicije ko-

ja prema njihovim riječima ne 

zna na koji način izvući drža-

vu iz krize i nije iskoristila 

prednosti Europske unije.

Kaotična situacija
Predsjednicu HSP-a AS 

Ružu Tomašić najviše je ra-

zočarao premijer Zoran Mi-

lanović jer u devet mjeseci ni 

jednom nije pozvao hrvatske 

zastupnike u Europskom par-

lamentu na razgovor. Ružina 

želja su i prijevremeni izbori 

kako bi predsjednik Vlade bio 

također iz njihove koalicije s 

kojim bi se mogli dogovarati 

na koji način predstavljati Hr-

Morate znati da Europski 
parlament donosi jako puno 
zakona koji se implementiraju 
i u Hrvatskoj i zato je jako 
važno izići na izbore - kazala 
je Ruža Tomašić 
PIŠE ANTONIO VOJVODIĆ

LASTOVSKI ARHIPELAG NAKON 20 GODINA

Vratila se posada
na svjetionik Glavat
 á Ribare i pomorce će zasi-

gurno obradovati vijest da 

je, nakon gotovo 20 godina, 

“Plovputov” svjetionik na naj-

istočnijem otoku lastovskog ar-

hipelaga, Glavatu, ponovno do-

bio svjetioničara.

Godine 1994., nakon moder-

nizacije i automatizacije rada 

svjetionika, odustalo se od do-

mara svjetioničara. Nakon što 

je svjetionik nedavno potpuno 

obnovljen, u “Plovputu” su od-

lučili vratiti svjetioničare na 

taj pučinski otočić i tako znat-

no povećati sigurnost plovidbe 

u tom akvatoriju.

– Na taj su način poveza-

ni svi pučinski svjetionici s 

posadom, od juga do sjevera 

hrvatskog dijela Jadranskog 

mora, od svjetionika Sveti 

Andrija do svjetionika Savu-

HDZ je uvjeren u svoju pobjedu

Druženje s građanima na placi

drija. S obzirom da je riječ o 

najznačajnijim objektima po-

morske signalizacije, od uku-

pno 1054 objekta diljem Jadra-

na, funkcija svjetionika s po-

sadom na Glavatu ima za cilj 

podizanje sigurnosti plovidbe 

u akvatoriju između otoka La-

stova, Korčule i Mlljeta – ka-

že Darko Meštrović, direktor 

splitskog “Plovputa”.

Ukratko Dubrovnik
PROJEKT BOSANKA

Traži se suglasnost 
župana Dobroslavića
Gradonačelnik Andro 
Vlahušić prihvatio je izvješće 
o ponovljenoj javnoj raspravi 
Urbanističkog plana uređenja 
Bosanke i utvrdio konačni 
prijedlog tog dokumenta. 
Konačni prijedlog UPU-a 
Bosanke utvrđen je prije 
desetak dana na temelju 
mišljenja Hrvatskih voda i 
drugih nadležnih institucija 
te Ministarstva graditeljstva 
i prostornog uređenja. 
Prihvaćena je ekspertiza 
“Utjecaj nejasne zemljopisne 
(toponomastičke) 
terminologije na prostorno 
planiranje”, koju je izradila 
Kartografija “Birin” iz 
Zagreba, potom studija 
“Određivanje primorske 
padine od uzvišenja Srđa do 
uzvišenja Dolić-Žarkovica” 

Prirodoslovno-matematičkog 
fakulteta u Zagrebu, kao i 
izjava voditelja studije Zorana 
Stiperskog s Geografskog 
odsjeka PMF-a. Ovakav, 
konačan prijedlog UPU-a 
Bosanke prosljeđuje se 
Zavodu za prostorno uređenje 
Dubrovačko-neretvanske 
županije radi davanja 
prethodnog mišljenja, a traži 
se i suglasnost župana Nikole 
Dobroslavića.  S.R.

OVE SUBOTE

Susret puhačkih 
orkestara
Županijska uprava, u 
suradnji sa Zajednicom 
kulturno-umjetničkih 
udruga i Gradskom glazbom 
Dubrovnik, organizira 14. 
susret puhačkih orkestara 
Dubrovačko-neretvanske 
županije. Susret uz 

proslavu Dana Dubrovačko-
neretvanske županije i 
blagdana njezina zaštitnika 
sv. Leopolda Bogdana 
Mandića održat će se u subotu 
10. svibnja ispred crkve sv. 
Vlaha, a sudjelovat će Limena 
glazba Župe dubrovačke 
i Župske mažoretke, KUU 
“Izvor glazba” iz Zatona, KUD 
“Komolac glazba” iz Komolca, 
Glazba Ston, Hrvatska 
seljačka glazba “Komin”, 
Hrvatska glazbena udruga 
“Sv. Vicenca” iz Blata, Puhački 
orkestar HKUD-a “Seljačka 
sloga” iz Trebižata te Gradska 
glazba Dubrovnik. Susret 
počinje u 9.30 mimohodom 
svih sudionika preko 
Straduna te postrojavanjem 
ispred crkve sv. Vlaha. U 
koncertnom dijelu 14. susreta 
puhačkih orkestara, koji 
počinje oko 10 sati, svaki od 
orkestara predstavit će se 
pripremljenim 15-minutnim 
programom. DV

Pomorski svjetionik Glavat 

spada među najveće objekte 

ove vrste na istočnom dijelu Ja-

drana. Generacije svjetioničar-

skih obitelji su se izmjenjivale i 

ovdje provodile dulje ili kraće 

razdoblje svog života. Davnih 

godina na ovom kamenom bro-

du usidrenom na morskoj puči-

ni živjele su čak četiri obitelji 

svjetioničara.  DENIS KRNIĆ

vatsku u EU-u.

- Građani mogu birati za-

stupnike s liste koje god žele, 

a mi ćemo se svakako zajedno 

dogovarati i svi skupa brani-

ti hrvatske interese. Iako svi 

misle da Europska unija ne 

znači ništa, ali morate znati 

da Europski parlament do-

nosi jako puno zakona koji se 

implementiraju i u Hrvatskoj 

i zato je jako važno izići na iz-

bore - kazala je Ruža Tomašić 

i zaključila:“Prijevremeni iz-

bori, Europski parlament, svi 

na jednoj strani, svi za Hrvat-

sku.“

Dubravka Šuica smatra da 

je situacija u državi kaotična i 

da bi pobjeda njihove koalicije 

bio prvi skalin prema pobjedi 

na parlamentarnim izborima. 

- Potrebni su prijevremeni iz-

bori jer građani ne trebaju tr-

pjeti što su povjerovali planu 

21 Kukuriku koalicije. Vjeru-

jem u ponavljanje rezultata 

od prošle godine na izborima 

za Europski parlament, a ovo 

će biti najbolja anketa koja 

će pokazati našu snagu. Ova 

vlada je najveći širitelj euro-

skepticizma jer je nesposobna 

pripremiti natječaje - smatra 

Šuica te dodaje kako će njihov 

najvažniji projekt i dalje biti 

pelješki most. 

Također će se posebno 

voditi o računa zapošljava-

nju, posebno mladih. - Mo-

ramo pokrenuti Hrvatsku u 

suradnji s Europskom uni-

jom - zaključila je Dubrav-

ka Šuica.

Štititi interese građana
Javnosti su predstavljeni 

i kandidati sa zajedničke li-

ste Ivan Sablić i Ivan Tepeš, a 

domaćini u Dubrovniku bili 

su predsjednici županijske i 

gradske organizacije, Bran-

ko Bačić i Mato Franković te 

župan Nikola Dobroslavić. 

Bačić i Dobroslavić također 

su uvjereni u uvjerljivu po-

bjedu njihove koalicije na iz-

borima i očekuju od budućih 

europarlamentaraca da na-

stave štititi interese hrvat-

skih građana.

- Držimo da je HDZ najza-

služniji za ulazak Hrvatske 

u EU. Građani su puno više 

očekivali od ulaska, ali za to 

je kriva sadašnja vlada koja 

ne zna iskoristiti prednosti 

koje smo dobili uključiva-

njem u europsku zajednicu. 

I zato će Kukuriku koalicija 

biti kažnjena uvjerljivim po-

razom 25. svibnja - zaključio 

je Branko Bačić.

 á Kandidati na izborima za Europski 
parlament Dubravka Šuica, Ruža 
Tomašić, Ivan Sablić i Ivan Tepeš družili 
su se s građanima na placi u Gružu. 
Građani su imali priliku razgovarati 
s kandidatima i upoznati ih. Većina 

prolaznika oduševljeno se rukovala s 
političarima, koji su ih pozvali da iziđu na 
izbore za Europski parlament. Također je 
bio postavljen štand na kojem se mogao 
uzeti letak o programu HDZ-ove koalicije 
na izborima.

Svjetionik Glavat nedavno 
je potpuno obnovljen


